
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 16.12.2024. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/24-01/152, URBROJ: 2186-181-24-1 od 12.12.2024. godine. 
 
 Sjednici su prisutni svi članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Tamara Malunac, 
5. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 

Predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran otvara sjednicu, konstatira da postoji 
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

2. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća, 
3. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. godinu, 
4. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Toč. 1) 
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća 

 
 Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 20.11.2024. godine. 
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 20.11.2024. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 20.11.2024. godine 
je prihvaćen jednoglasno. 

 
Toč. 2) 

Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. godinu 
 
 Predsjednik potvrđuje da su članovi Vijeća u materijalima za sjednicu primili prijedlog 
Izmjena i dopuna Financijskog plana i Obrazloženje istog te navodi osnovne točke prijedloga. 
Glavni prihodi se odnose na financiranje od strane Općine Breznica (240.000,00 €) te prihode 
od roditelja i drugih jedinica lokalne samouprave (140.000,00 €). Glavni rashodi se odnose na 
troškove plaća (270.000,00 €), koji su porasli zbog rasta plaća ove godine, te troškove 
prehrane i drugi materijalni troškovi (103.000,00 €). 
 Ravnateljica dodaje da vrtić nije imao veća ulaganja ove godine. Uređenje novog 
dječjeg igrališta Vrtića provodi Općina Breznica. 



 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag za 2024. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
za 2024. godinu prihvaćene su jednoglasno. 
 

Toč. 3) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

 
 Ravnateljica obavještava Vijeće da su ove godine odrađene sve planirane aktivnosti i 
zahvaljuje se odgojiteljicama Vrtića na njihovom radu. Dodaje da je uvedena aplikacija za 
lakšu komunikaciju s roditeljima, a za Svetog Nikolu podijeljeni su i darovi djeci. 
Ravnateljica predlaže i da se pomoćnoj djelatnici za skrb produži ugovor za tri mjeseca. 
 Vijećnica Tamara Malunac se kao predstavnik djelatnika u Vijeću zahvaljuje na 
usklađenju plaće te dodaje da je od roditelja djevojčicu s poteškoćama zatražena potrebna 
dokumentacija za dijete. 
 Ravnateljica obavještava Vijeće da je u Vrtiću osnovana nova podružnica sindikata i 
izabrano novo predsjedništvo istog. Predsjednik dodaje da sindikat treba službeno obavijesti 
Upravno vijeće o izabranom predsjedništvu, budući da predsjednik sindikata može 
prisustvovati sjednicama Upravnog vijeća. 

Vijećnica Andreja Podoljnjak postavlja pitanje o planiranoj anketi o radu za božićno 
vrijeme. Ravnateljica objašnjava da anketa ipak nije provedena. 

Vijećnica Tamara Malunac prenosi pitanje roditelja, da li će roditeljima biti umanjena 
cijena usluge za vrijeme kada Vrtić neće raditi? Ravnateljica pojašnjava da neće biti 
umanjenje cijene, budući da se cijena umanjuje samo u slučaju da dijete nije u Vrtiću 10 
radnih dana neprekidno. 

Predsjednik i ravnateljica zahvaljuju se članovima Upravnog vijeća na njihovom radu 
u protekloj godini i žele svima sretan Božić i Novu godinu. 
 
 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


